
PROTOKÓŁ NR 16/11

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 17 listopada 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:30, a zakończyło o 17:20.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Kamila Pietraszek,

3. Teresa Szczepańska,

4. Zofia Ujma,

5. Adam Bierowski,

6. Mariusz Kubiak,

7. Zbigniew Piątek.

8. Artur Wrona.

Zaproszone osoby:

9. Andrzej Machnica,

10. Zbigniew Mazurak.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielania  dotacji  celowych  na  prace 

konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do 

rejestru zabytków.

3. Sprawy różne. Rozpatrzenie pism Pani Marzeny Sładczyk i Pani Wosińskiej. 

Ad. 1  Posiedzenie Komisji  Gospodarki Komunalnej otworzyła przew. P. Anna Klepacz. Zapoznała 

zebranych z porządkiem obrad.

Ad. 2  Przewodnicząca omówiła projekt uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie udzielania dotacji 

celowej  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do 

rejestru zabytków.

Zawarte w omówieniu zmiany do uchwały wzbudziły wiele kontrowersji. W efekcie podczas głosowania nad 

projektem opinia wypadła następująco: 3 osoby za, 3 przeciw, 2 się wstrzymało. Opinia nie została przyjęta.

Ad.  3  W  sprawach  różnych  przewodnicząca  poruszyła  sprawę  pisma  Pani  Marzeny  Sładczyk  z 

dzielnicy Wojków, dotyczące braku oświetlenia na ul. Świerkowej.

W tym temacie komisja podjęła wniosek jak we wnioskach. 

Poruszone zostały inne niezrealizowane wnioski o oświetlenie w częściach miasta gdzie brak oświetlenia jest  

przyczyną powstawania niebezpiecznych w skutkach zdarzeń.
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Chodzi o wjazd na ul. Św. Anny i Chopina, - wniosek o lampę był już składany, następnie brak jest oświetlenia 

przy szkole nr 3, (ul. 1-go Maja) lampa pojedyncza.

Pismo Pani Wosińskiej zostało odczytane, problem zawarty przez mieszkankę nie leży w gestii Rady Miejskiej 

gdyż ostateczną decyzję o zbyciu lokalu podpisuje Pan Burmistrz.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Komisja  Gospodarki  Komunalnej  wnioskuje  o  zbadanie  możliwości  „podciągnięcia”  linii 

oświetleniowej do istniejących punków na ul. Świerkową w dzielnicy Wojków.

Jeżeli  nie  ma  takiej  możliwości  wnioskujemy  o  wykonanie  kosztorysu  na  budowę  oświetlenia  przy  ul.  

Świerkowej. 

2. KGK ponawia wniosek o oświetlenie przy wjeździe na ul. Chopina i Św. Anny.

3. Podobna sytuacja tj. brak oświetlenia istnieje przy ul. Jagiellońskiej i na 1-go Maja przy Szkole nr 3  

(pojedyncza lampa). Mimo zgłaszanych uwag – oświetlenia brak.  

Protokołowała:                                                                                                                    Przewodnicząca

Zofia Ujma                                                                                                          Komisji Gospodarki Komunalnej 
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